
PROTOKOI- NR VIII / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

zwolanej w trybie $ 23 Statutu Gminy Jqdrzej6w
odbytej w dniu 3 kwietnia 2007 roku

w lokalu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Jqdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 153s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwart obrady VIII

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. PrzewodniczEcy powital, radnych,
burmistrz6w, Sekretarz Gminy RenatE Kawiorsk4 oraz Skarbnik Gminy Bo2enE Ciepluch.

Przewodniczqcy stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
przewodniczqcy obrad stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zgtosil kandydaturE radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza obrad.
Radny Hatys wyrazrt zgodE.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjgla kandydaturq radnego Stanislawa Hatysa
na sekretarza obrad.

Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad.
Porz4dek obrad:

L Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w' sprawie zmrany uchwaly Nr III I 20 I 06 Rady Miejskiej w JEdrzejowie

zdnia 12 grudnia 2006 roku w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od
nieruchomoSci na 2007 rok.

3. ZamkniEcie obrad.

Ad.2.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e ma uzasadnione pretensje o spos6b

przeprowadzenia klasyfikacji grunt6w. Mieszkaricy nie zostali o tym powiadomieni. Takie
dzialanie, jak zwolanie sesji dzisiaj, jest r6wnie2 niezgodne z $ 23 Statutu Gminy. Radny
prosi, aby nastqpnym razem terminy byly zachowywane, poniewaZ kaLdy radny opr6cz pracy
w Radzie ma jeszcze Zycie prywatne. ,,Zaistnrala sytuacja prowadzi wprost do patologii; dziS
bEdziemy wracai do propozycji, ktore dawalem wczeSniej. Bylem przeciwny podnoszeniu
podatk6w. Zglaszatem wniosek o wycofanie z porz4dku obrad przed glosowaniem
ipoprawieniem budzetu, wlaSnie w tych kwestiach - nie zostalem przeglosowany. DziS
zostala mi taka marna satysfakcja; czy mogQ zadac pytanie: nie m6wilem? NastEpnym razem
proszQ jednak sluchai tego glosu rozs4dku, jakim jest od czasu do czasu opozycja i zeby
do takich sytuacji nie dochodzllo, bo to prowadzi wprost do tego, 2e silnieisze grupy
spoleczne bEd4 sobie wywalcza6 przywileje".

Na salE obrad przybyl radny Miroslaw Sztablawy; obrady kontynuowano przy
obecnoSci na sali obrad 21 radnych.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial $ 23 pkt 1 Statutu Gminy Jqdrzej6w, kt6ry
zgodnie z uchwal4 nr XXVIIV185/04 z dnta 26 lutego 2004 roku ma brzmienie:

,.W przypadkach szczeg6lnie uzasadnionych rangq spraw maj4cych byi przedmiotem sesji
lub z uwagi na koniecznoSi niezwlocznego jej zwolania, przewodmczqcy moze dokonai
zawiadomienia o sesji w ka2dy mozliwy spos6b bez zachowania termin6w, o kt6rych mowa
w $ 22". Burmistrz dodal, 2e w 2004 roku nast4pila zmiana Statutu i nie ma terminu
trzydniowego. W sprawie przekwalifikowania grunt6w Burmistrz Piszczek wyjaSnil,



^/.

ze Gmina nie ma wplyu'u na kwalifikowanie grunt6w; robi to organ wlaSciwy. Wszyscy
mieszkaficy zostali o tym zawiadomieni; za zwrotnym potwierdzeniem odbioru kazdy
olrzymal informacjE o zmianach, jakie bEdq przeprowadzone w ewidencji, ze Starostwa
Powiatowe go, z W y dzialu Geodezj i.

Radny Adam Czajor:,,W takim razie przepraszam. bo zostalem wprowadzony w blqd
otrzymuj4c nieaktualny Statut. Panie Burmistrzu, jeheh nie ma naniesionych zmian w tym
Statucie.. . . Gdyby byla cho6 jedna zmrana...".

Pracownica Biura Rady Miejskiej wskazala radnemu Czajorowi zalqczonqdo Statutu,
kt6ry radny otrzymal, uchwalg w sprawie zmrany tego Statutu.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e dobrze by bylo, Zeby nadmienic, iz to jest
sesja nadzwyczajna.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny wyjaSnil, ze jest to zawarte w $ 23 na postawie
kt6rego zostaly przygotowane zawiadomienia. Ponadto Przewodniczqcy otwierajEc sesjq
powiedzial,,Otwieram VIII nadzwy czaJnqsesj E. . . 

".

Wiqcej uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr VIII/43107 w sprawie zmiany
uchwaly Nr III I 20 I 06 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 roku w sprawie
ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2007 rok, nastqpujqc4 iloSciq
glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr VIII 143107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .3 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie l5a5 zamkn4l obrady VIII

nadzvryczajnej sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

. . ,1

- 0

PV\okolowala

y, /t'ty,/^l>kcl,
I ercsa .u)rowsKa

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
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